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فريدون حسن

قطربهكدامبهانهپولميدهد؟!
»چين طرح مي دهد، قطر پول و مالزي كار س��اخت را انجام مي دهد 
تا ورزشگاه استقلال ساخته شود.« اين را معاون ارتباطات و رسانه اي 
باش��گاه اس��تقلال مي گويد و مدعي است كه س��اخت اين ورزشگاه 

كوچك ترين هزينه اي براي استقلال نخواهد داشت! 
قبول، اما فقط به اين سؤال پاس��خ دهيد و بعد برويد به جاي ورزشگاه 
40 هزار نفري، استاديوم چندصد هزار نفري بسازيد. قطر به چه بهانه و 
چگونه قرار است پول بدهد؟! آيا عاشق چشم و ابروي ماست كه بيايد 
پول خرج كند، آن هم به اسم يك باشگاه ايراني؟ اينكه هيچ كجاي اين 
ماجرا روشن نيست و وزارت ورزش در قبال اين موضوع كاملًا سكوت 

كرده، بسيار شائبه برانگيز است. 
در حالي كه خود وزارت درگير پروژه س��اخت ورزش��گاه است و بعيد 
به نظر می رسد تا به سرانجام رس��اندن آن پروژه ديگري را در دست 
بگيرد، خبر مي رسد كه باشگاه دولتي هميش��ه بدهكار استقلال كه 
حتي همين حالا هم به بازيكنان داخلي و خارجي خود بدهكار است، 
مي خواهد ورزشگاه بسازد و وزارت ورزش و فدراسيون فوتبال هم هيچ 
عكس العملي از خود نشان نمي دهند )هرچند كه در مسئله جعل سند 
اين باشگاه و ديدار سفير عربستان با مديرعامل استقلال هم واكنشي 
نشان ندادند( تا موضوع پيچيده تر ش��ود. اينكه خطير چگونه در يك 
باشگاه دولتي براي خودش حكومتي مستقل به راه انداخته و هر كاري 

دلش مي خواهد انجام مي دهد هم جاي سؤال دارد. 
اينكه قطر پول مي دهد از دو حالت خارج نيست؛ يا اينكه پول خودمان 
را هزينه ساخت ورزشگاه براي اس��تقلال مي كند، يا اينكه از خودش 
خرج مي كند كه به قول معروف هيچ گربه اي در راه رضاي خدا موش 

نمي گيرد. 
اگر حال��ت اول باش��د، يعني قطر پول نف��ت مردم اي��ران را كه با 
زحمت و بعد از سال ها دوندگي از كره جنوبي گرفتيم خرج ساخت 
ورزشگاه براي يك تيم مي كند. پولي كه متعلق به مردم ايران است، 
نه باشگاه استقلال. پولي كه بايد در راه هاي ديگري خرج شود، نه 
اينكه خرج پز دادن علي خطير و مسئولان باشگاه هميشه بدهكار 
استقلال شود. همين جاست كه سكوت شائبه برانگيز وزارت ورزش 
مطرح مي شود. اينكه چطور يك باش��گاه دولتي و تحت مديريت 
وزارت ورزش اينگون��ه به خود اج��ازه مي دهد با ط��رف خارجي 
صحبت كند و قول و قرار بگذارد و حتي براي سرمايه مردم كشور 

هم تصميم  بگيرد! 
در حالت دوم، همانطور كه عنوان ش��د قطر عاشق چش��م و ابروي ما 
نيس��ت كه از جيب خودش خرج كند، مگر آنكه جن��اب علي خطير، 
مديرعامل باشگاه استقلال قول وقرارهايي گذاشته باشد كه قطري ها 
را مجاب به س��رمايه گذاري كرده باش��د. قول و قرارهايي كه باز هم از 
گرده مردم خواهد بود، چراكه معلوم نيست قطري ها براي ساخت اين 
ورزشگاه اختصاصي چه ضمانت هايي گرفته اند و بعداً چگونه قرار است 

مزد سرمايه گذاري خود را از ايران بگيرند. 
هيچ كجاي ماجراي ساخت ورزش��گاه اختصاصي براي باشگاه دولتي 
استقلال شفاف نيست. اينكه مسئولان ذي ربط دولتي و امنيتي سكوت 
كرده اند تنها باعث ش��ده خطير و رفقا هر روز بيشتر بر طبل موفقيت 

بكوبند و براي خود رزومه درست كنند.

جوانگراييدرفوتبالايرانشعاريبيشنيست
فوتبال، ورزشي است كه اگر پيروز شويد 
دل ها را ش��اد مي كنيد و اگر شكس��ت 
بخوري��د، ه��واداران فوتب��ال غمگين 
مي شوند. در نتيجه بايد براي جوانگرايي 
تيم ملي اصولي عمل ك��رد، يعني بايد 
آرام آرام و ب��دون اينكه تيم ملي متضرر 
ش��ود اين اتف��اق بيفتد و نمي ت��وان به 
يك باره اين كار را انجام داد. متأسفانه در 
فوتبال ما جوانگرايي يك شعار است. در 
جام ملت ها اما بايد از بازيكنان باتجربه 
اس��تفاده كنيم، كس��اني كه مي توانند در ثانيه ها تأثيرگذار باش��ند و 
نتيجه را به س��ود تيم ملي رقم بزنند، چراكه بيش از 40 سال است كه 
نتوانسته ايم به عنوان قهرماني در اين رقابت ها دست پيدا كنيم. البته 
بايد واقع بين باشيم. اميد هميشه وجود دارد، اما با واقعيت تفاوت هاي 
زيادي دارد. اگر واقع بين باشيم، مي پذيريم كه سطح فوتبال آسيا نسبت 

به ما بيشتر است و ما بايد تلاش بيشتري براي موفقيت انجام دهيم. 
متأسفانه ما نه سال به س��ال، بلكه روز به روز بدتر از ديروز مي شويم و بايد 
فدراسيون فوتبال و مسئولان ورزش تلاش كنند تا تيم ملي كشورمان بالاتر 
از گذشته قرار بگيرد. فدراس��يون بايد بازي هاي تداركاتي خوب، حمايت 
كامل و مس��ائل اجرايي را به خوبي انجام دهد تا فوتبال ايران رشد داشته 
باشد. البته اتفاقات بد هميشه در فوتبال وجود دارد، اتفاقاتي نظير شكست 
اميدهاي ايران ب��ه هنگ هنگ در مقدماتي المپيك كه باعث ش��د از دور 
مسابقات كنار برويم. اما واقعيت اين است كه در چند سال اخير، ستاره اي 
در فوتبال ايران نبوده و دليل آن هم واضح اس��ت؛ وقتي پشتوانه اي وجود 
نداشته باشد، نمي  توان انتظار بازيكن بزرگ داشت. وقتي مسير را كج برويم، 
به طور حتم گرفتار مش��كلات خواهيم ش��د. بايد به تيم هاي پايه اهميت 
بيشتری بدهيم. پول نمي تواند همه مشكلات را حل كند، اما بايد براي حل 

مشكلات فوتبال پايه تلاش كرد، چراكه آنها آينده فوتبال ايران هستند.

مراسم ضيافت سده المپيك سوم بهمن ماه برگزار خواهد شد

منشپهلوانيرازماندگاريتختي

تأكيد سرمربي نوجوانان پينگ پنگ به حمايت از شاگردانش

فرجيوشكيباژنقهرمانيدارند

پنجاه و ششمين سالگرد درگذش��ت جهان پهلوان تختي در ابن بابويه برگزار شد و همانند هميشه 
مس��ئولان ورزش حرف ها و شعارهاي تكراري س��ال هاي گذش��ته در مورد تختي را تكرار كردند. 
17دي ماه 1346 ورزش ايران قهرمان و پهلوان خود را از دست داد. غلامرضا تختي علاوه  بر كسب 
مدال هاي خوشرنگ و ارزشمند در المپيك و جهان با رفتار و منش پهلواني اش محبوب مردم ايران 
شد. پس از گذش��ت چند دهه، او هنوز هم اس��طوره اخلاق مردم ايران است. كيومرث هاشمي اين 
مسئله را راز ماندگاري تختي عنوان كرد. وزير ورزش در مراس��م روز گذشته اظهار داشت: »مردم 
بعد از نيم قرن همواره ياد و خاطره تختي را زنده نگ��ه مي دارند. ما نيز براي حضور در كنار مردم در 
اين مراسم حضور پيدا كرديم تا ياد و خاطره اين پهلوان ملي را زنده نگه داريم. اخلاق و رفتار تختي 
مصداق پهلواني بود و اين رفتار هنوز در بين ورزشكاران ما در جريان است. او با اين شيوه  رفتاري نشان 
داد كه پهلواني بسيار مهم تر از قهرماني است و آنچه در ذهن مردم ماندگار مي شود، پهلواني است. 

تختی نشان داد قهرماني خوب است، اما اين پهلواني است كه نام ها را 
ماندگار مي كند. رفتارهاي پهلوانانه تختي راز ماندگاري اين قهرمان 

است و مردم به خاطر اين رفتارها تختي را دوست دارند.« 
مناف هاشمي، دبيركل كميته   ملي المپيك هم از برگزاري مراسم 

ضيافت سده المپيك در سوم بهمن ماه، رونمايي از تنها صداي ماندگار 
جهان پهلوان تختي و تقدير از مدال آوران خبر داد: »76 مدال المپيك را 
توسط 61 ورزشكار المپيكي در طول ۸0 سال گذشته كسب كرده ايم. 
100 سال از حضور كشور ما در المپيك به شكل رسمي و غيررسمي 
مي گذرد، به همين خاطر قرار است برنامه سده را برگزار كنيم تا از 
مدال آوران المپيك قدرداني كنيم و به آنها نش��ان افتخار بدهيم. 

البته 1۵ ورزشكار ما مرحوم شده اند، بنابراين خانواده هاي 
آنها را دعوت كرده ايم. مابقي را از سراس��ر دنيا دعوت 
كرده ايم تا به اين برنامه بيايند. همچنين از موزيك 
اس��تاد انتظامي و صداي تخت��ي رونمايي خواهيم 
كرد. ياد و خاط��ره همه ورزش��كاران، به خصوص 
مدال آورانی را كه در قيد حيات هس��تند گرامي 
مي داريم. تختي به جامعه ورزش و مردم ايران 
خدماتي رسانده كه در طول اين سال ها فراموش 
نشده است و روز به روز هم مراسم او پر رنگ تر 
مي ش��ود. جوانان و ورزش��كاران ما از بزرگاني 
چون تختي الگ��و گرفته اند و باي��د اين راه را 
ادامه دهند و جوانم��ردي و فتوت را از او الگو 

بگيرند. بايد بتوانيم بزرگان��ي همچون تختي را 
الگوي خود ق��رار دهيم. بزرگ��ي و جوانمردي كه در 
وجود تختي بود كمتر كسي داشته، به همين دليل هم 

او الگو شده است. در كنار مردم بودن، بزرگ ترين ويژگي 
جهان پهلوان تختي بود.«

چند روز قبل بود كه بنيامين فرجي با كس��ب رنك يك دنيا در رده زير 1۵ س��ال و همچنين فراز 
شكيبا با ايستادن بر سكوي سوم رنكينگ زير 13 س��ال دنيا، نام پينگ پنگ ايران را بر سرزبان ها 
انداختند. موفقيتي قابل توجه كه مهران احدي ،  سرمربي تيم ملي تنيس روي ميز نوجوانان ايران 
از آن به عنوان غوغاي ملي  پوشان رده پايه ياد مي كند: »بنيامين و فراز واقعاً غوغا كردند و موفقيت 
كسب شده توسط آنها خبر بسيار خوشي براي جامعه تنيس روي ميز در سال جديد ميلادي بود. 
در واقع وقتي يك ورزشكار در سطح جهاني و المپيك موفق به كس��ب مقام يا موفقيتي مي شود، 
 سال هاي سال براي رس��يدن به آن تلاش كرده و حداقل چيزي حدود 10 س��ال تمرين را پشت 
سر گذاشته كه اين از مرحله استعداديابي شروع و به پرورش استعداد  و حمايت منتهي شده تا در 
نهايت موفقيتي حاصل شود. درحالي كه بنيامين و فراز تازه ابتداي راه هستند و مرحله نخست را 
پشت سر می گذارند، اما در همين ابتداي راه با موفقيتي كه به دست آوردند ثابت كردند كه داراي 

ژن قهرماني هستند.«
احدي با اشاره به برادران عالميان كه كار خود را با درخشش در رده هاي پايه آغاز كردند، تأكيد كرد 
حمايت از اين دو نوجوان مي تواند موفقيت هاي آتي را براي تنيس روي ميز ايران به دنبال داشته 
باشد: »ما نمونه  اين موفقيت ها را پيشتر نيز داش��تيم. برادران عالميان و هدايي نمونه بارز اينگونه 
ظرفيت ها هستند كه با حمايت و بها دادن به پتانسيلي كه داشتند به ستاره هاي امروز پينگ پنگ 
ايران تبديل ش��دند. البته يكي از عوامل پيش��رفت آنها خانواده بود كه فرجي و ش��كيبا هم مانند 
برادران عالميان در خانواده اي پينگ پنگ باز رشد كردند كه زمان زيادي براي رشد و موفقيت فرزند 
خود مي گذارند و هماهنگي خوبي نيز با كادر فني دارند. اي��ن نوجوانان بايد در رده هاي بعدي هم 
درخشش داشته باشند. كار آنها تازه آغاز شده، اما براي اينكه شاهد موفقيت  آنها در رده  بزرگسالان 
هم باشيم  بايد برنامه ريزي داشته باشيم و با مديريت درست  از آنها حمايت كنيم؛ چه مادي و چه 
معنوي. هرچند تا به امروز حمايت هاي خوبي را شاهد بوديم، اما واقعيت اين است كه ورزشكار هر 
اندازه هم كه برنامه ريزي و تمرين داشته باشد، اگر حمايت مالي نشود نتيجه نخواهد گرفت، چراكه 

تمام مسائل و مشكلات با تلاش و تمرين ورزشكاران حل و فصل نمي شود.« 

اشرف رامين    چهره شميم رضوان     بازتاب

جلسه طولاني كميته فني فدراسيون واليبال 
ب�دون انتخ�اب س�رمربي جدي�د تيم مل�ي 
بزرگسالان به پايان رس�يد. درحالي كه قرار 
ب�ود جانش�ين به�روز عطايي روز گذش�ته 
مش�خص ش�ود، اما اعضاي كميته ب�ا توجه 
ب�ه انص�راف ناگهان�ي دو گزين�ه خارج�ي 
نتوانستند در اين خصوص تصميم گيري كنند. 
اعضاي شوراي مشورتي فدراسيون پيش از اين 
رزومه سه گزينه خارجي و يك گزينه داخلي را 
بررسي و اولويت هايشان را مشخص كرده بودند. 
آنها همچنين افراد منتخب خود جهت حضور در 
كميته  فني را نيز محرمانه به سرپرست فدراسيون 
اعلام كردند و بر اين اساس نخستين جلسه اين 
كميته ديروز با ساختار جديد و به اصلاح چابك 
براي تعيين سرمربي جديد تشكيل شد، ولي در 

نهايت خبري از معرفي گزينه نهايي نشد! 
اينطور كه افشاردوس��ت گفت��ه، نام هاي جديد 
به جم��ع گزينه ها اضافه ش��ده اند و قرار اس��ت 
سرپرست فدراسيون براي مذاكره رودررو راهي 
خارج از كشور ش��ود. هفته اول ليگ  ملت هاي 
2024، اول خردادماه آغاز خواهد ش��د و ايتاليا، 
صربس��تان، كوبا و آرژانتين حريف��ان ما در اين 
هفته خواهند ب��ود. پنج تيم اول اي��ن رقابت ها 
س��هميه حضور در بازي هاي المپيك پاريس را 

كسب خواهند كرد. 
   بدون خروجي

تنها خروجي نشس��ت ديروز، برگزاري هفتگي 
جلسات كميته  فني بود. زمان به سرعت سپري 
مي ش��ود و در ش��رايطي كه بايد هرچه زودتر 
تكليف برنامه ه��اي تيم ملي جه��ت حضور در 

ليگ  ملت هاي س��ال آينده مش��خص شود، اما 
تأكيد فدراس��يون ب��ر محرمانه مان��دن برخي 
اطلاعات است. در اولين جلس��ه كميته  فني با 
توجه بر تأكي��د اعضا بر اهميت اطلاع رس��اني 
در خص��وص خروج��ي و مصوب��ات جلس��ه به 
رسانه ها از يك منبع مشخص و همچنين حفظ 
محرمانگي برخي اطلاعات كه موجب تغيير در 
روند مذاكرات مي شود، محمود افشاردوست به 

عنوان سخنگوي كميته  فني انتخاب شد. 
   مهم ترين تصميم

وحيد مرادي از زماني كه جايگزين داورزني در 
فدراسيون ش��ده، تلاش كرده كارها روي زمين 
نماند. همچنين انتخاب سرمربي تيم بزرگسالان 
نيز در دس��تور كار او و همكارانش قرار داش��ته 
است. سرپرست فدراس��يون در جلسه ديروز با 
تأكيد بر اين موضوع گفت:  »در شوراي مشورتي 
بررس��ي اجمالي روي چهار گزينه سرمربيگري 
داش��تيم و دكتر داورزني هم به اي��ن گزينه ها 
رسيده بود. در جلسه پيش به دوستان گفته بودم 
قصد داريم يكي از مهم ترين تصميمات را درباره 
واليبال ايران بگيريم و در آن جلسه صحبت هاي 
بس��ياري مطرح ش��د و دوس��تان نظراتشان را 
بيان كردند. از آن جلسه به كميته كوچك تري 
رس��يديم تا بتوانيم تصميم بهتري اتخاذ كنيم. 
اينكه در جلسه كميته  فني به نتيجه برسيم يا نه 
بستگي به اعضا دارد و اميدوارم در اين خصوص 

به نتيجه برسيم.«
  ورود گزينه هاي جديد 

ويتال هاينن )بلژيك(، آنجلو لورنزوتي )ايتاليا(، 
روبرتو پياتزا )ايتاليا( و سعيد معروف گزينه هاي 

خارجي و داخلي هس��تند كه نامش��ان روي ميز 
فدراسيون قرار داش��ت. درحالي كه گفته مي شد 
گزينه هاي ايتاليايي شانس بيشتري براي نشستن 
روي نيمكت تيم ايران دارند، اما ديروز در كميته 
 فني خبر انصراف ناگهاني دو گزينه خارجي مطرح 
ش��د. اگرچه نام اين دو گزينه اعلام نش��ده، ولي 
سخنگوي كميته  فني از اضافه شدن گزينه هاي 
جديد خبر داده است: »مدت هاست كه فدراسيون 
در تلاش اس��ت بهترين تصميم را براي واليبال 
كش��ور بگيرد تا بهترين مربي را كه تجربه بالا و 
ش��رايط فني خوبي دارد در رأس واليبال كشور 
قرار دهد. در اين پروسه 1۵ گزينه خارجي و يك 
داخلي بررس��ي ش��دند و در نهايت چهار گزينه 
باقي ماندند. پس از صحبت در شوراي مشورتي و 
كميته فني به اين نتيجه رسيديم كه زمان هست 
و نياز به فوريت وجود ندارد، چون برخي گزينه ها 
براي حضور در ايران مردد هس��تند. در نشست 
ديروز مقرر ش��د بررسي بيش��تري انجام شود و 
تفكر بيشتري روي گزينه هاي خارجي و داخلي 
صورت گيرد تا با بررسي بيشتر در جلسات هفتگي 
بهترين تصميم گرفته شود. مذاكرات به قوت خود 
باقي اس��ت. با توجه به اينكه متأس��فانه دو تن از 
گزينه ها براساس آخرين مذاكرات صورت گرفته 
در روز گذشته براي حضور در ايران به دلايلي كه 
براي فدراسيون مشخص نيست آمادگي ندارند، 
بايد منتظر ماند تا گزينه هاي جديد اضافه شوند و 

بررسي نهايي صورت گيرد.«
   سفر براي مذاكره

افشاردوس��ت تأكيد كرده سرپرست فدراسيون 
براي مذاكره ب��ا گزينه ها عازم خارج از كش��ور 

خواهد شد: »از رفتار مربياني كه مذاكرات را تا به 
اينجا پيش برده اند و به يك باره تصميم شان تغيير 
كرده تعجب مي كنم. شرايط براي واليبال ايران 
كمي سخت شده و فدراسيون بايد از كانال هاي 
خود اس��تفاده كن��د و مذاك��رات را ادامه دهد. 
ممكن اس��ت انص��راف دو گزينه به ه��ر دليلي 
باش��د و اين موضوع در كش��ورمان مسبوق به 
سابقه است. دكتر مرادي، سرپرست فدراسيون 
واليبال در صورت لزوم براي مذاكرات حضوري 
به خ��ارج از ايران س��فر مي كند ت��ا از نزديك با 
گزينه هاي مدنظ��ر مذاكره كن��د. همچنين به 
پيشنهاد سرپرست فدراسيون و موافقت اعضاي 
كميته فني براي ايجاد انگيزه بيشتر و استفاده از 
حداكثر ظرفيت، پاداش و جايزه خاص و ويژه اي 
در صورت صعود به المپيك براي تيم ملي در نظر 

گرفته شده است.«
   درخواست از رسانه ها

درحالي ك��ه بلاتكليفي تيم ملي ب��راي انتخاب 
س��رمربي جديد ادام��ه دارد، آقاي س��خنگو از 
رسانه ها خواس��ته به تيم ملي كمك كنند: »به 
عنوان عضوي كوچك از خانواده واليبال به خودم 
و واليبال افتخار مي كنم كه اقبال عمومي به اين 
ورزش وجود دارد، اما بايد تصميمي كاملًا عاقلانه 
گرفته شود و بايد بررسي بيشتري صورت گيرد. 
به دنبال ارتقاي ورزش واليبال هس��تيم و بايد 
صبر بيشتري داشته باش��يم. اميدوارم رسانه ها 
و تمامي اعضاي خانواده واليبال كمك كنند كه 
تيم ملي خوبي داشته باش��يم و بتوانيم بهترين 
تصميم را خارج از شتابزدگي، عجله و فشار فضاي 

مجازي بگيريم.«

دنيا  حيدري

برانكو محتمل ترين گزينه نيمكت پرسپوليس

حرفيحيياينباردوتانشد
جلسه سرخپوش��ان هيچ آورده مفيدي نداشت و روشن شدن تكليف 

نيمكت پرسپوليس به پايان هفته جاري موكول شد. 
راه يحيي سرانجام از پرسپوليس جدا شد و براساس گفته هاي مديرعامل 
حالا تنها مانده امضاي تفاهمنامه جدايي او و البته مهم تر از آن، انتخاب 

جايگزين مردي كه اين بار تنها يك نيمه دوام آورد. 
پرواضح بود تنها چيزي كه در پايان جلسه روز گذشته صددرصد قطعي 
مي شود، جدايي يحيي و پايان كار او با پرس��پوليس است. اگرچه باب 
گفت وگو با برانكو از روزهای قبل باز شده بود، اما هيئت مديره همچنان 
به ادامه كار با يحيي تأكيد داشت، حتي درويش هم اميدوار بود كه بتواند 
يك بار ديگر س��رمربي تيمش را براي ادامه كار مج��اب كند، اما حرف 
گل محمدي اين بار دوتا نشد. درست برخلاف صحبت هاي مديرعامل 
كه بعد از جلسه قبلي سعي داش��ت با بيان اينكه »يحيي حال و احوال 
خوبي براي مربيگري ندارد!« دم رفتن هم تمام كاسه  و كوزه ها را بر سر 
سرمربي تيم بكشند، درست همانطور كه بعد از دربي گفته بود برويد يقه 
سرمربي را بگيريد و از او سؤال كنيد! اما بعد از آنكه گل محمدي صراحتاً 
گفت تنها دليل او براي جدايي نداشتن اميد به حل مشكلات بود، ترجيح 
داد صحبت هاي خود را اينطور نقض كند: »گل محمدي سرحال است، 

اما فضاي فوتبال ايران را براي ادامه كار مهيا نمي بيند.«
   

باشگاه پرسپوليس طي روز هاي قبل صراحتاً اعلام كرده بود كه نظري 
روي گزينه هاي داخلي ندارد و تنها به گزينه هاي خارجي مي انديشد. 
انتخابي كه درويش مدعي اس��ت هيئت مديره باشگاه وظيفه خطير 
آن را ب��ر دوش او گذاش��ته اند: »در جلس��ه روز ش��نبه، هيئت مديره 
مأموريت انتخاب س��رمربي را به عهده من گذاشتند. البته از مشورت 
آنها هم اس��تفاده خواهم كرد. 10 گزينه براي جانشيني گل محمدي 
مشخص ش��ده كه كميته فني در حال بررسي آنهاست. همه گزينه ها 
در يك حد هستند و جدي و شوخي ندارند، اما با توجه به اينكه در حال 
گرفتن برنامه آنها هستيم  نامي نمي برم، ولی كسي كه به پرسپوليس و 
ايده هايش نزديك تر است، انتخاب خواهيم كرد. ضمن اينكه بايد مربي 

انتخاب كنيم كه با سقف ما مشكلي نداشته باشد.«
   

درويش در حالي پاي سقف بودجه را به ميان مي كشد كه نه تنها گفته 
مي شود برانكو اين بار براي نشستن روي نيمكت پرسپوليس خواهان 
مبلغي بيشتر است  كه يكي از مشكلات براي حضور دوباره او در جمع 
سرخپوشان به رقم ديركرد پرداخت مالياتش برمي گردد كه مديرعامل 

پرسپوليس مدعي است باشگاه درخواست بخشش آن را داده است. 
برانكو نه تنها يك مربي كارنامه دار است   كه روزهاي خوب و موفقي را در 
جمع سرخپوشان داشته و اتفاقاً از مقبوليت خوبي هم در بين هواداران 
برخوردار است. او اما اين روزها سكان هدايت عمان را در دست دارد و 
بارها و بارها نيز اعلام كرده كه تمام تمركزش روي حضور اين تيم در 
جام  ملت هاس��ت و هرگونه مذاكره اي را به بعد از اين رقابت ها موكول 
كرده است! اين در حالي است كه جام  ملت ها يك ماه زمان مي برد )البته 
بايد ديد عمان تا چه مرحله اي پيش مي رود( و زمان براي پرسپوليس 
اهميت بسيار دارد، خصوصاً كه مديريت پرسپوليس تأكيد كرده تا قبل 
از مشخص شدن تكليف سرمربي تيم ، اقدام به جذب بازيكن نمي كند. 
تلاش هاي مسئولان باشگاه پرسپوليس براي حل و فصل مشكل قانوني 
ورود برانكو نش��ان مي دهد او با وجود ش��رايط دش��واري كه در پيش 
دارد، اصلي ترين گزينه است، به خصوص كه در صورت توافق با برانكو، 
سيدجلال حسيني مي تواند تمرينات تيم را تا زمان رسيدن سرمربي 
در دس��ت بگيرد تا خللي در روند آماده سازي تيم جهت آغاز نيم فصل 
دوم ايجاد نشود. با اين حال به نظر مي رس��د مسئله مهم در اين ميان 
مبلغ درخواستي برانكو باشد. گفته مي ش��ود او خواستار رقمي حدود 
2ميليون دلار شده است. رقمي كه البته براي كل كادر او از جمله مربي 
دروازه بانان، بدنساز و آناليزور است. نفراتي كه نه تنها در الاهلي عربستان 

كه اين روزها در تيم ملي عمان نيز در كنار او هستند. 
حالا بايد ديد درويش كه در طول اين فص��ل وعده هايش براي تأمين 
منابع مالي باشگاه همواره توخالي از آب درآمده، مي تواند شرايط مالي 
براي بازگشت برانكو به پرسپوليس را فراهم كند تا او بعد ازگذشت  چهار 
سال و نيم،  يك بار ديگر سكان هدايت سرخپوشان را به دست گيرد در 
شرايطي كه همه انتظار حضور مجدد برانكو در پرسپوليس را دارند يا 

اينكه گزينه اي ديگر را رو خواهد كرد.

جلسه كميته  فني فدراسيون واليبال نتيجه اي نداشت

ملي پوشان آزاد و فرنگي كار كشورمان حمايت 
خود را از آرمان هاي ش�هيد س�ليماني اعلام 
كردند. ملي پوشان آزاد و فرنگي كار با در دست 
داشتن تصويري از سردار شهيد سپهبد حاج 
قاسم سليماني ياد و خاطره او و 92 شهيد اقدام 
تروريستي كه در مراسم چهارمين سالگرد اين 
ش�هيد بزرگ در كرم�ان به وقوع پيوس�ت را 

گرامي داشتند.

در آغاز اقدامات خيرخواهانه گ��روه فرهنگي جهادي نجوا در 
اصفهان، يك مددجوي ورزشكار به همت و مشاركت خيرين 

آزاد شد. 
شامگاه شنبه 16 دي ماه 1402 و در آغاز اقدامات خيرخواهانه 
گروه فرهنگي جهادي نجوا در اصفهان، يك مددجوي ورزشكار 

به همت و مشاركت خيرين آزاد شد. 
گفتني اس��ت، اين اقدام خيرخواهانه پس از بازديد مسئولان 
اداره كل ورزش و جوانان، اعضاي گروه نجوا و جمعي از خيران 

از زندان اصفهان صورت گرفت. 
در گروه جهادي نجوا، چهره هاي ورزشي چون استكي سرمربي 
س��ابق تيم ملي بوكس، جزيني مربي س��ابق تيم ملي كشتي 
فرنگي، هادي طباطبايي پيشكس��وت فوتبال، نازنين ملايي، 

هادي شكوري و حسين شمس حضور دارند.

آزاديمددجويورزشكار
بههمت»نجوا«

دومين مرحله مسابقه انتخابي تيم ملي قايقراني روئينگ براي 
حضور در مسابقات كسب سهميه المپيك پاريس در درياچه 

آزادي برگزار شد. 
در اين مس��ابقه، نازنين ملايي با وجود اينكه نامش از سوي 
داور اعلام شد، اما غايب بود و به دليل شركت نكردن در دو 
مسابقه انتخابي تيم ملي، المپيك پاريس را از دست داد. در 
قايق دونفره زنان هم تيم مهسا جاور و زينب نوروزي بدون 
اينكه كسي با آنها رقابت كند به تنهايي اول شد. حميدرضا 
رضواني و فاطمه مجلل و تيم مهسا جاور و زينب نوروزي در 

هر دو تست اول شدند.

يكهتازيمجللدرانتخابيالمپيك

انصراف2خارجي
وادامهبلاتكليفيتيمملي!

شيوا  نوروزي
  گزارش

همايون شاهرخي

كارشناس فوتبال 
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